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REACH

“Registration Evaluation and Authorisation of CHemicals”

Nous, MARECHAL ELECTRIC S.A.S., attestons que nous connaissons les obligations issues du réglement
REACH n° 1907/2006/CE.
Nous avons engagé les démarches nécessaires auprés de nos fournisseurs afin qu'ils nous assurent :

- que les substances que nous utilisons sont enregistrées (par eux-mémes ou en amont),

- qu'ils nous informeront de la présence dans nos produits de « substances candidates a I'autorisation »

(substance potentiellement présente a plus de 0,1 % en poids, rapporté au poids total du produit).

A ce jour, nos produits ne contiennent pas plus de 0,1 % en poids, rapporté au poids total du produit, des substances
REACH définie dans la liste des 191 substances candidates mise a jour le 27 juin 2018.

Saint-Maurice, le 25 octo

nne LE GUENNEC
Responsable Certification

We, MARECHAL ELECTRIC S.A.S., that we are aware of the obligations under the European REACH Regulation
n° 1907/2006/CE.
We have taken the relevant measures with our suppliers who will ensure that:

- Substances we use are registered (by the suppliers themselves or beforehand)

- Suppliers will inform us of the presence, in our products, of the substances listed in “The candidate List of
Substances”, (substance potentially present with more than 0,1 % in weight related to the total weight of
the product).

To date, our products do not contain more than 0,1 % in weight related to the total weight of the product substances
REACH listed in the candidate list of 191 substances updated on 27 June, 2018.

Saint-Maurice, October 25%72018

Certification Manager
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